
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde tirsdag den 5. november 2024, kl. 
17.00-19.00 i Aktivitetssalen
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Naja Hartvig Kjøller Jørgensen, Rikke Væver Hartfelt, Karina Holmberg, 
Gitte Hagelskjær Svart, Per Kofod, Malene Anna Znaty & Louise Marcher Hansen
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Fredrik Strunge Fuglsang & Anton Anker Bohn 
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Gitte Hagelskjær Svart, Rikke Væver Hartfelt, Karina Holmberg, Louise Marcher Hansen

Dagsorden Tidsplan Referat
1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Godkendt

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind-og udmelding af elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.05 Ledelse:

Personalenyt: En lærer har opsagt sin stilling, 
men stillingen er allerede besat igen.

Økonomistatus: Budgettet viser fortsat et 
overskud i 2024. På baggrund af, at vi kigger 
ind i et underskud i første del af 2025, har vi 
valgt at bremse op for indkøb i resten af 
2024.

To elever ind og to ud.

En lille stigning i elevffavær for oktober i 
forhold til sidste år.

Formand:
Medarbejdere: Fortsat travlhed. I Edison gik 
en af vores grupper videre til finalen.

Elever:

Vi har fået det grønne flag igen.

Vi skal i gang med at affaldssortete fra 1. 
januar.

Vi arbejder på at få lagt elevrådets og det



grønne råds dagsordener ind på skolens 
hjemmeside

Der er udfordringer med opdateringerne på 
de gamle iPads, der påvirker brugen af 
hjælpemidlerne til de ordblinde

3. Proces vedrørende 
sammenlægning
Drøfte punkt

Fast punkt vedrørende 
processen omkring 
sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne.

17.20 De to skolebestyrelser har løbende en dialog 
med henblik på at forholde sig kritisk til 
processen

Vi er stadig ikke tilfredse med beslutningen, 
men vi vil gerne gøre vores til, at 
gennemførelsen går bedst muligt.

4. Udmeldinger fra 
skolebestyrelse/formand
Drøftepunkt

En drøftelse af, hvordan det 
bedst muligt sikres, at der er 
størst muligt repræsentativitet, 
når formanden udtaler sig 
mellem møderne, når der er 
behov for at melde noget ud 
mellem møderne.

17.30 Udsat

5. Forberedelse af det fælles 
arbejde med Søndermark om 
sammenlægningen
Beslutningspunkt

Centeret har bedt os 
udarbejde:
• Principper for 

klassedannelse
• Principper for planlægning 

af skoleåret
• Processen for nyt navn til 

skolen og de to afdelinger.

i samarbejde med 
Søndermarksskolen.

Der er aftalt fælles 
skolebestyrelsesmøde tirsdag 
den 26. november, kl. 17.30

/. BILAG 
Nugældende principper

17 45 Elevtallene for de kommende årgange blev 
gennemgået

Forskellige kriterier for klassedannelse blev 
drøftet og uddybet

Der er behov for, at vi tager hensyn til de 
årgange, hvor der er Dynamisk 
Læringsfællesskab

Det er vigtigt, at ledelsen er med til at 
kvalificere eventuelle konsekvenser af 
knteneme

Der er behov for, at ledelsen kommer med et 
oplæg til pnncippeme for planlægning af 
skoleåret

Der er behov for en hurtig proces i forhold til 
de nye navne De er nødvendige for at få 
oprettet enhederne administrativt



6. Punkter til kommende møder 
og aftaler

• Principper for Digital 
dannelse

• Princip vedrørende sprog 
og adfærd

• Ideudveksling til en strategi 
for synlighed og reklame 
for Åvangsskolen i 
forbindelse med 
skoleindskrivningen

• Den gode 
historie/månedens 
historie?

18.45 Godkendt.

7. Eventuelt 18.55 Forældrehenvendelse angående kagesalg.


